

Bring the Baby Namagaki Candy Can Clutch to unlock the exclusive treats & offers at participating shops
於指定參與商戶出示生蠔BB糖果罐造型手提袋即可享以下萬聖節專屬優惠

Offers are subject to terms and conditions.
優惠受條款及細則約束

Brand Name	品牌	Shop No. (舖號)	Discount Offer details	優惠詳情
45R	45R	LG1-05	Complimentary tote bag upon any purchase of product.	凡惠顧任何45R產品即可免費獲贈環保袋乙個。
Beyorg	BEYORG® 有機無限	UG-17	• A.O.R Organic Hair Growth Haircare Set OR • Present the Halloween bag to enjoy 30% off on first A.O.R facial treatment OR • Enjoy HK\$50 discount off with any purchase of HK\$600, or enjoy HK\$100 discount off with every purchase of HK\$1,200 or above on regular-priced A.O.R Hair Growth Series items. *Each customer may redeem only one offer per transaction, subject to availability.	• A.O.R有機生髮及防脫髮系列洗護套裝 或 • A.O.R 面部療程可享7折優惠 或 • 購買任何正價A.O.R生髮及防脫髮系列產品 滿HK\$600即可扣減HK\$50,或每滿HK\$1,200 可獲HK\$100折扣優惠。 *每位顧客每次只能享用一項優惠，優惠供應視乎情況而定。
Bliss Chinese Cuisine by Wang Jia Sha	王家沙·花好月圓	G-23	Receive complimentary candies and enjoy 12% off on the a la carte menu.	可獲贈糖果及享有正價餐牌88折優惠。
Boutique by The Grand	Boutique by The Grand	LG2-59	Complimentary one box of Halloween mini butterfly puff box upon guest spending of HK\$200 or above.	凡消費滿港幣200元或以上可免費獲贈迷你蝴蝶酥乙盒。
CANVAS	CANVAS	G-03	Complimentary Cleansing Oil 3ml upon simple registration and enjoy HK\$100 one-time discount for regular-priced products during redemption.	完成簡單登記可免費獲贈煥白亮澤潔膚油3ml一支以及換領時購買任何正價產品可享HK\$100折扣優惠一次。
Clarins	Clarins	UG-13	Register as Clarins member to enjoy a complimentary “Double Serum Anti-Aging Trio” product experience and receive 4-piece sample kit	成功登記為CLARINS會員即可免費享用CLARINS黃金抗老三步曲產品體驗，完成後可獲贈適合您肌膚使用之產品試用裝4件。
Future Classics kapok	Future Classics kapok	LG1-64	Enjoy HK\$150 discount upon purchase of HK\$500 or above on regular-priced items.	惠顧正價產品滿港幣500元或以上可享港幣150元折扣優惠。
The Glacier	歡天雪地	UG-glacier	Receive complimentary candies or enjoy HK\$10 discount on regular-priced skating tickets. (Maximum two tickets)	可獲贈糖果或可享正價溜冰門票港幣 10 元折扣。(最多兩張門票)
Greyhound Café	Greyhound Café	L2-42	Receive complimentary candies and enjoy 12% off on the a la carte menu.	可獲贈糖果及享有正價餐牌88折優惠。
JIRO RAMEN	次郎拉麵	UG-37	Receive complimentary candies and enjoy 12% off on the a la carte menu.	可獲贈糖果及享有正價餐牌88折優惠。
La Colline	科麗妍	G-35	Complimentary 20-minute Luxe Miraculous Glow Eye Spa*. Upon any product purchase, get a Lip and Contour Remodelling Care 7ml (worth HK\$396) for free. *Advance booking is required for Eye Spa. Please call 2186 7588 for appointment.	免費體驗「奇蹟亮眼護理」*(20分鐘)乙次，凡購買任何產品，即可獲贈活盈護唇再生精華乙件(價值港幣\$396)。 *奇蹟亮眼護理需提前預約，請致電 2186 7588 預約。
Lucullus	龍島	L1-15	Enjoy 22% off upon purchase selected snack item.	購買指定精緻小食系列可享88折優惠。
LUSH	LUSH	UG-41	Sign up LUSH e-newsletter and receive a 10g soap sample* *Distributed randomly.	登記 LUSH 電子通訊，並向店員出示，換領香氛皂試用裝 (10g)* *款式隨機，不設揀款。
Modern Shanghai Imperial	御·家上海	L1-20	Receive complimentary candies or redeem a piece of Lotus Seed & Lily Bulb Puddings with Goji Berry	可獲贈糖果或免費換領蓮子百合杞子糕乙件。
ONS	ONS	LG1-18	HK\$100 discount* upon purchase of HK\$300 or above on regular-priced items. *Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.	惠顧正價貨品滿港幣300元或以上可享港幣100元折扣優惠*。 *不可與其他優惠同時使用。
SABON	SABON	UG-29	Low Shampoo Green Rose 15ml x2pcs *Simple registration is required.	免費換領SABON低泡配方輕柔呵護洗髮露體驗套裝15mL x2包 *須作簡單登記。
Saloon (Hair & Beauty)	Saloon (Hair & Beauty)	LG2-23	Receive complimentary candies.	免費獲贈糖果。
Sulwhasoo	雪花秀	G-368	Redeem a concentrated Ginseng Rejuvenating Cream Rich 5ml (value at HK\$168) and enjoy HK\$100 discount upon purchase of any value set.	免費換領禦時緊顏參養面霜5ml (價值HK\$168) 及購買任何套裝可獲HK\$100折扣。
Twinkle Dance	Twinkle Dance	L2-52	Receive complimentary candies or redeem a HK\$50 cash coupon.	可獲贈糖果及免費換領可享HK\$50折扣優惠券。
Va Bene Italiano	Va Bene Italiano	L1-34	Receive complimentary candies and enjoy 12% off on the a la carte menu.	可獲贈糖果及享有正價餐牌88折優惠。
Venchi	Venchi	LG2-66	Free upgrade on purchasing Gelato Regular Size to Large size.	凡惠顧獨享裝意大利雪糕可免費升級至共享裝優惠。

Terms and Conditions 條款及細則:

- Offers are valid from 24 October 2025 to 13 November 2025.
- Each member is entitled to redeem each reward for 1 time at maximum.
- All Rewards are not for sale. All redeemed Rewards are not cancellable, transferrable, refundable, exchangeable for cash, and cannot be resold under any circumstances.
- The colour and style of Rewards are allocated on a random basis, and selection of colour and style is not allowed.
- Offers are applicable exclusively to the Festival Walk shop
- Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- Gifts are available in limited quantities and will be distributed on a first-come, first-served basis, while stocks last.
- Reward items are subject to such quality assurance Terms and Conditions as provided by the suppliers/ Festival Walk accepts no responsibility and no liability for any matters relating to the conditions and quality of the Reward items provided by the respective suppliers/tenants. All queries or disputes in relation to the redeemed Reward items shall be referred to the respective suppliers/tenants directly, and Festival Walk bears no responsibility for resolving such queries or disputes
- Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.
- 優惠有效期由2025年10月24日至2025年11月13日。
- 每位會員最多只限換領每個優惠乙次。
- 所有獎賞乃非賣品，在任何情況下，會員所領取之獎賞將不得取消、轉讓、退回、兌換現金或轉售。
- 禮品的顏色和款式將隨機分配，會員不予選擇顏色或款式。
- 優惠只適用於又一城店
- 優惠不能兌換現金。優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
- 禮品數量有限，先到先得，送完即止。
- 所有禮品的款式及質素以供應商/商戶最終所提供的貨品為準，又一城對供應商/商戶所提供的禮品款式及質素，將不承擔任何法律責任。任何與禮品質素有關的查詢或爭議均會直接提交予供應商/商戶跟進，又一城對任何此類查詢或爭議概不負責。
- 優惠或任何條款如有更改/取消，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，又一城（2011）有限公司及又一城商戶保留一切之最終決定權。